
Bestyrelsesmøde den 6. november 2023 

Til stede: Christopher Kaas Ibsen, Christian Heetkamp, Anne Louise Hyldgaard, Dan Autzen, Klaus 

Smærup, Mia Forsling, Stine Sandstrøm Christensen 

 

Dagsorden 

1. Økonomi 

2. Orinetering fra Sportsudvalget 

3. Øvrigt 

 

Ad 1 Økonomi 

Christopher rapporterede, at cash-flow så positivt ud men bemærkede samtidig, at udeblivelsen af bl.a. 

U10 cup i november, der er udskudt til maj 2024, har en negativ effekt på cash-flow.  

 

Ad 2 Orientering fra Sportsudvalget 

Klaus berettede, at Falcons Navigation Line er udarbejdet og korrekturlæst og klar til at blive delt med 

bestyrelsen til endelig gennemlæsning. 

 

Ad 3 Øvrigt 

Samarbejde med Hvidovre 

Christopher berettede, at samarbejdet med Hvidovre forløber godt og der er opbakning til samarbejdet 

fra begge side – både trænere, forældre og spillere imellem. 

Det drøftes om der skal afholdes en størrere cup hvor samtlige tre isflader besnyttes og med henblik på 

at skabe finansiering til holdet. Hvidovre er indstillet på, at Falcons facilitering af trænerstab skal 

kompenseres.  

Fokus for 2024 

Generelt drøftede bestyrelsen hvad der ønskedes fokus på i 2024. Der var enighed om, at færdiggørelse 

af organisationsdiagram, årshjul og strategi som Falcons Navigation Line var vigtige at få afsluttet først i 

2024 således at der kunne fokuseres mere på strategitiltag som det politiske arbejde for udvidelse med 

endnu en isflade samt samarbejder, der understøtter de ældre ungdomshold som U14, U16, U18 mv.  

 


